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Z Á P I S N I C A  
z dvadsiateho ôsmeho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  

konaného dňa 11. 09. 2017  
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ  
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík  
Mgr. Erik Cap 
Ing. Ján Čop  
Ing. Daniela Galandová  
Marek Gerboc  
Mgr. Peter Hasin  
MUDr. Jozef Homza  
Ing. Marián Kníž  
JUDr. Jaroslav Koco  
MUDr. Andrej Kulan  
MUDr. Marián Regec  
MUDr. Miroslav Suchý  
Mgr. Mária Todáková 
Peter Vološin  
 

 
Neprítomní:  Ing. Jaroslav Regec   

Mgr. Ľubov Reháková 
Ing. Martin Šebák   
Anton Vass  

  
 
Prizvaní:  Mgr. Marta Mrázová, poverená vedením oddelenia organizačného a vnútorných vecí 
  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 

  Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP  
Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia  
Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny  
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina  
Štefan Čus, vedúci oddelenia rekreačných a športových služieb 
Mgr. Eva Mihaliková, hovorkyňa  
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.  
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Interpelácia občanov 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti ku dňu 11. 09. 2017 
4. Návrh VZN mesta Snina o verejných kultúrnych podujatiach konaných na území mesta Snina 
5. Doplnok č. 8 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom 
6. Doplnok č. 5 k VZN mesta Snina č. 115/2012 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom 
na území mesta Snina 
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7. Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu „Oživenie historických pamiatok miest 
Snina a Khust“ 

8. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2017 
9. Plnenie rozpočtu mesta Snina za I. polrok 2017 
10. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu osobitného zreteľa – pozemku parc. 

č. CKN 5066/395, k. ú. Snina – GABRIELA, n. o., Prešov 
11. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Ladislav Regula, 

Snina 
12. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj nebytového priestoru v bytovom dome so s. č. 1603 

na Ul. Palárikovej z vlastníctva Mesta Snina – vlastníci BD s. č. 1603, Snina 
13. Zmluvný prevod nehnuteľnosti priamym predajom – odpredaj pozemku parc. č. CKN 

5066/399 – Durňak Miroslav 
14. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/331, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – PhDr. Tomáš Szilágyi a Ľubica Szilágyiová, Snina 
15. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov parc. č. CKN 3958/919 a CKN 

3958/918 v k. ú. Snina z dôvodu osobitného zreteľa – Durkotová Gabriela, Snina 
16. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov parc. č. CKN 3958/917 v k. ú. Snina 

z dôvodu osobitného zreteľa – Ing. Durkot Tomáš, Snina 
17. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3958/901 v k. ú. Snina 

z dôvodu osobitného zreteľa – MUDr. Marián Regec, Snina 
18. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1121/494 v k. ú. Snina 

z dôvodu osobitného zreteľa – Špitalik Martin a Špitalik Maroš 
19. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 

pozemkov parc. č. CKN 5078/64, 5078/212, 5078/213, 5078/214, 5078/240 a 5078/239 – Ul. 
Gagarinova, Snina 

20. Informácia o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Snina 
21. Interpelácia poslancov 
22. Záver  

 
 

1. Otvorenie 
 

Ing. Štefan Milovčík – otvoril dvadsiate ôsme zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na 
ktorom všetkých srdečne privítal. Na rokovanie boli prizvaní: zástupcovia úradov štátnej správy, 
konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ.  
 
Konštatovanie počtu prítomných  

Podľa prezentácie bola v rokovacej miestnosti prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. 
Primátor mesta konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu:  

Program rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  
Primátor mesta ako predkladateľ stiahol z rokovania tieto materiály:  
- materiál č. 7 - Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu „Oživenie 

historických pamiatok miest Snina a Khust“; 
- materiál č. 13 - Zmluvný prevod nehnuteľnosti priamym predajom – odpredaj pozemku 

parc. č. CKN 5066/399 – Durňak Miroslav. V súlade s § 9a ods. 5 zákona o majetku obcí 
mesto zverejnilo zámer predať tento majetok priamym predajom  najmenej 15 dní pred 
schválením samotného prevodu. Nakoľko v tejto lehote bola na MsÚ doručená aj iná ponuka 
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na kúpu predmetnej nehnuteľnosti, preto tento materiál z rokovania MsZ stiahol a na 
najbližšie rokovanie bude predložený návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže.  

Primátor ďalej navrhol doplniť program rokovania o bod č. 21 – Zmena uznesenia MsZ č. 
11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského zastupiteľstva a voľba predsedov, 
podpredsedov a členov. Tento materiál predkladá JUDr. Jaroslav Koco, poslanec MsZ. Materiál 
poslanci obdŕžali pri prezentácii.  

Pri prezentácii poslanci zároveň obdŕžali aj vyjadrenie hlavného kontrolóra, ktoré tvorí súčasť 
materiálu č.  3 - Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti ku dňu 11. 09. 2017. 

 
MUDr. Jozef Homza – z rokovania MsZ navrhol stiahnuť materiál č. 10 - Prenájom 

nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu osobitného zreteľa – pozemku parc. č. CKN 5066/395, 
k. ú. Snina – GABRIELA, n. o., Prešov. Dôvodom je nízka cena nájmu - 10,- €. O tomto by sa malo 
rokovať spolu s jednoeurovými nájmami. Poprípade ponechať materiál v programe, ale upraviť cenu 
v zmysle platného VZN. 

 
JUDr. Ján Paľovčík – zariadenie Gabriela má platnú nájomnú zmluvu iba na dva mesiace 

v zmysle VZN. Nie je tam prípad hodný osobitného zreteľa. Požiadali o povolenie oplotiť areál.  
 
Ing. Daniela Galandová – navrhuje stiahnuť materiál č. 4 - Návrh VZN mesta Snina o verejných 

kultúrnych podujatiach konaných na území mesta Snina a to z dôvodu, že toto VZN je potrebné 
doplniť aj o športové podujatia.  

 
Ing. Marián Kníž – niektoré materiály neboli prerokované na mestskej rade a v niektorých 

komisiách. Budú prijaté uznesenia platné?  
 
Ing. Boris Pargáč – uznesenia budú platné, akurát tu bude nesúlad s Rokovacím poriadkom MsZ.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – všetky predkladané materiály boli prerokované v komisiách.  
 

Hlasovanie za stiahnutie mat. č. 10: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 8 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Mgr. Peter Hasin, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco – 3 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
Hlasovanie za stiahnutie mat. č. 4: 
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária 
Todáková, Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
Hlasovanie za program ako celok:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Voľba návrhovej komisie:  
Do návrhovej komisie primátor mesta určil týchto poslancov:  

  -    MUDr. Jozefa Homzu, 
- Mgr. Petra Hasina, 
- Petra Vološina.  

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária Todáková – 9 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Peter Vološin – 3 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil týchto poslancov: -     Ing. Danielu Galandovú, 

-     JUDr. Jaroslava Koca.               
  
Za zapisovateľku: p. Moniku Paľovčíkovú. 
 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila Petra Vološina. 
 
 

2. Interpelácia občanov 
 
Žiadne interpelácie od občanov.  
 
 

3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti ku dňu 11. 09. 2017 
 

Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór mesta.  
 
Ing. Daniela Galandová – správa č. 11 – školy – prekvapilo ju, že zamestnanci, ktorí sú vysielaní 

na pracovnú cestu, musia si čerpať náhradné voľno, sami si musia hradiť cestovné náklady a nemajú 
nárok na stravné. Týka sa to niektorých škôl, nie iba jednej.  Keď sú vysielaní vedením, majú mať 
nárok na cestovné náhrady podľa platnej legislatívy;  

- správa č. 13 - dotácie – hlavný kontrolór konštatoval, že organizácie nedodržujú zákonom 
stanovenú povinnosť pri nakupovaní tovarov a služieb. Je tu navrhované opatrenie, že  pri vyúčtovaní 
dotácie požadovať od poberateľa prieskumy trhu. Myslí si, že táto podmienka musí byť 
zakomponovaná v zmluve o poskytovaní dotácie, aby to žiadatelia vedeli, že je to pre nich záväzné. 
Možno ani nevedia, že takú povinnosť majú. Je to bežné pri podnikateľoch a samosprávach;  

- správa č. 16 – kontrola podaných interpelácií – nevie, kto dával takýto návrh na uznesenie, ide 
o to, že niekto vymyslel takýto bod. Poslanci dávali úlohy, ktoré určite neboli splnené. Mal byť 
predložený materiál ohľadom verejných zhromaždení, ktoré sú zmysluplné a nie bod Interpelácia 
poslancov. Verejné zhromaždenia by boli vecné a organizované úradom. Iné samosprávy to majú. 
Podstata je, že keď je vecný problém, bude zvolané verejné zhromaždenie, z ktorého sa urobí 
zápisnica. Nechce to úrad spracovať? Ak nie, tak ona predloží poslanecký návrh a takýto materiál 
spracuje.  

 
Peter Vološin – Interpelácia občanov – význam toho je ten, že ak občania prídu na zasadnutie, 

už sú zrejme v úzkych. Keď prídu na úrad, určite sa im vyjde v ústrety. Je to vážna vec, prikláňa sa 
k verejným zhromaždeniam. Určite sme tu pre ľudí.  
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Ing. Ján Čop – správa č. 15 – záver je, že kontrolovaný subjekt bol so správou bez kontrolných 
nedostatkov oboznámený. Nevie, či je normálne, že keď niekto užíva pozemky vo výmere 12 260 m2  
bez nejakého nájmu, že cirkev si neuplatnila zo zákona právo vykonávania správu cintorína. To 
neznamená, že to netreba poriešiť. Ide o verejnoprospešné služby, ktoré mesto robí na cudzích 
pozemkoch, ale zmluvy máme a ešte im zato platíme.  Z jeho strany to bolo cielené, aby sme si 
uvedomili, že niekto niečo užíva bez zmluvy. Pochovávanie je komerčná činnosť. Veď v meste je už 
ďalšia firma, ktorá podniká s pohrebnými službami;  

- čo sa týka verejného obstarávania ihriska na ZŠ P. O. Hviezdoslava – žiadať refundáciu 1 000,- 
€ pokuty nie je v poriadku. 

 
JUDr. Jaroslav Koco – pracovná skupina ohľadom RO Rybníky – mali sa vypracovať 

podmienky spolupráce s urbariátom – v akom je to štádiu? Bude poslancom niečo predložené? Sú 
nejaké varianty spolupráce? Už je síce po sezóne, ale investície do RO Rybníky treba a mali by byť 
premietnuté do rozpočtu mesta.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – RO Rybníky – problém je dlhodobo riešený, ale nikam sme sa 

neposunuli. Poslanci žiadajú, aby jednotlivé alternatívy boli vypracované z hľadiska právneho aj 
ekonomického, aby poslanci potom vedeli prijať konečné rozhodnutie. Zatiaľ vecná alternatíva 
nebola poslancom predložená. Nemyslí si, že poslanci budú tvoriť zmluvy. Preto predkladá 
poslanecký návrh na uznesenie v tomto znení: „MsZ doporučuje primátorovi mesta predložiť MsZ 
návrh budúceho prevádzkovania RO Rybníky v alternatíve:  

1. odkúpenie pozemkov (podielov) od Podielnického družstva, 
2. formou spoločného podniku s LPUS/PD. 

T: najbližšie zastupiteľstvo“ 
Tretia alternatíva -  aby mesto odišlo z RO - nepripadá do úvahy. Mesto tam má zainvestovaný 

majetok v hodnote cca 1 300 tis. €. Treba skomentovať zo strany mesta, či to vieme za podmienok, 
aké nám boli stanovené, odkúpiť alebo nie. Druhá alternatíva – ideme robiť spoločný podnik – na 
akých právnych základoch, čo tam dáva mesto, čo dáva druhá strana, ako bude podnik fungovať, čo 
bude predmetom jeho činnosti? Všetky ekonomicko-právne záležitosti treba vyšpecifikovať, 
prerokovať v komisiách a v konečnej forme predložiť poslancom na schválenie. Nebol by rád, keby 
sa to naťahovalo do predvolebného roku. Robiť z toho predvolebnú tému nie je namieste, preto 
predkladá takýto návrh na uznesenie;  

- prekvapilo ho, že interpelácie občanov sa nevybavujú tak, ako by sa mali. Túto problematiku 
treba doplniť do Rokovacieho poriadku MsZ Snina alebo do internej smernice úradu. Preto predkladá 
poslanecký návrh v tomto znení: „MsZ doporučuje  primátorovi mesta doplniť „Rokovací poriadok 
MsZ“ o interpelácie občanov.“ To nevylučuje, aby sa robili aj verejného zhromaždenia; 

- kontrola č. 16 – kontrola mala zhodnotiť stav majetkovo právneho usporiadania pozemkov. Aby 
poslanci mali predstavu, čo mesto užíva v súlade so zákonom alebo na základe nájomných zmlúv, 
respektíve, čo nie je vysporiadané. Jeho názor je taký, že kontrola nemohla byť vo všetkých smeroch 
dôsledne zrealizované, pretože z konštatácie hlavného kontrolóra vyplýva, žemestský úrad nemá 
zmapovaný rozsah lokalít a rozsah výmerov pozemkov, ktoré užíva. Ešte len bude robená 
pasportizácia. Stotožňuje sa s návrhom Ing. Čopa, že užívaním cintorína – mesto prevádzkuje správu 
cintorína – to mesto nezbavuje povinnosti vysporiadať si zmluvné vzťahy s vlastníkom pozemkov;  

- nájomné zmluvy, na základe ktorých mesto užíva pozemky – bola hodnotená otázka legitimity 
uzatvorenia zmlúv. Mali byť schválené mestským zastupiteľstvom alebo nie?  

 
Marek Gerboc – súhlasí s JUDr. Alušíkom čo sa týka zmeny Rokovacieho poriadku MsZ Snina. 

Nemalo by sa to volať Interpelácia občanov, ale Priestor pre občanov alebo niečo podobné. 
Interpelácia sa vzťahuje iba na poslancov.  
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Mgr. Mária Todáková – nestotožňuje sa s vyjadrením hlavného kontrolóra, že slovné spojenie 
„Interpelácia občanov“ je nešťastná formulácia, pretože občania nemajú právo na MsZ interpelovať 
úrad. Načo majú potom občania právo v tomto bode? Prikláňa s k predrečníkom, aby mesto pripravilo 
písomné materiály vo VZN, ktoré by chránili aj občanov tohto mesta;  

- str. 44 – plnenie uznesení MsR a MsZ -  uzn. 29/2015 (prečítala ho) – ide o výstavbu 
malometrážnych bytov. Zarazili ju nové skutočnosti, ktoré sú tam uvedené – zámer trvá, prebieha 
výber lokality. Pýta sa, aký je výber lokality – kde a kedy, aké sa uskutočnili rokovania? Odkedy je 
poslankyňa, ani raz sa nezúčastnila žiadneho rokovania; 

 – zvuk z prenosu zabezpečuje mesto, preto prosí, aby občania mali okrem obrazu aj dobrý zvuk. 
 
Peter Vološin – v akom stave je súdny spor s p. Birošom? 
 
Ing. Daniela Galandová – čo sa týka pokuty, o ktorej hovoril Ing. Čop – myslí si, že je to správny 

postup. Mala by byť k tomu ešte úloha, aby poslanci dostali spätnú väzbu, či tie peniaze firma na účet 
školy poslala. Riziko na seba preberá verejný obstarávateľ, ktorého si objednala škola.  

 
MUDr. Jozef Homza – str. 63 – návrhy zmlúv – bod č. 5 - je to odvoz biologického odpadu alebo 

ide o bežný odpad?  Nemôže to robiť naša VPS?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – ide o kuchynský odpad a nemôže to robiť naša VPS.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – uznesenie č. 59/2017, kde sa hovorí o čiernej práci – zo zoznamu bolo 

mesto vyškrtnuté, ale beží ešte nejaké správne a súdne konanie. Prosí o podrobnú informáciu 
ohľadom toho.  

 
(na zasadnutie MsZ prišiel MUDr. Miroslav Suchý – 13.50 hod. – spolu 15 poslancov) 
 
Ing. Boris Pargáč – pracovné cesty – riaditeľ školy chcel ušetriť, ale bol upozornený na tento 

nedostatok a pracovné cesty budú vykonávané v zmysle Zákonníka práce a zákona o cestných 
náhradách. Problém bol iba v jednej škole; 

- dotácie (Ing. Galandová) – zákonná povinnosť je tu od roku 2006, zákona sa medzitým menil. 
To, že to v zmluve nie je, môže do istej miery vyviňovať, ale len informatívne, nie legislatívne tých, 
ktorí si majú tú povinnosť plniť. Je to v zákone už 11 rokov. Tá pripomienka je dobrá a mohlo by to 
byť zakomponované do podmienok VZN, že majú túto povinnosť.  

 
Ing. Daniela Galandová – tú podmienku je potrebné zakomponovať do zmluvy – úloha.  
 
Ing. Štefan Milovčík -  interpelácie občanov a verejné zhromaždenia  - bolo tu na túto 

problematiku niekoľko pripomienok. Celé roky platí, že občan môže prísť a povedať svoj problém. 
Buď ho vieme hneď riešiť alebo mu odpovieme. Ak neodpovedáme dostatočne rýchlo, je tu hlavný 
kontrolór, aby nás nato upozornil. Nepolemizoval by tu o tom, či občan má právo prísť na rokovanie 
MsZ a povedať svoj názor, nech to voláme interpelácia alebo požiadavka. Občan má právo.   

 
Ing. Boris Pargáč – Interpelácia občanov - pripomienka p. Todákovej, že  to bola nešťastná 

formulácia – nechcel tým spochybniť právo občana, aby prišiel povedať svoj názor, svoje nedostatky, 
či poznatky. Chcel iba poukázať na to, že to slovné spojenie „Interpelácia občanov“ je lingvistický aj 
legislatívny nezmysel; 

- kontrola č. 15 – uvádza, že je to bez kontrolných nedostatkov. Je to kontrola majetkovoprávneho 
usporiadania pozemkov, ktoré mesto užíva. Myslel tým to, že jeho úlohou bolo posúdiť to, za akých 
podmienok mesto užíva tieto pozemky. Ak tam nie je zmluvný vzťah medzi mestom a vlastníkom 
pozemku, čo aj momentálny stav neumožňuje, aby mesto malo prehľad o všetkých pozemkoch, ktoré 
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užíva a nie sú mestské, myslí si, že je na strane majiteľa pozemku, aby vyzval mesto na uzatvorenie 
nájomnej zmluvy. Nevie, ako by malo mesto postupovať a zisťovať, že užíva pozemky iných 
vlastníkov. 

 
Ing. Štefan Milovčík – RO Rybníky - na budúci týždeň bude zvolané rokovanie s pracovnou 

skupinou, kde by sa malo definitívne a s konečnou platnosťou rozhodnúť, ktorú alternatívu má mesto 
prijať. V konečnom dôsledku to budú odsúhlasovať poslanci na zasadnutí MsZ. Návrh je však 
potrebné vybrať taký, aby bol mestom vykonateľný, čo sa týka rozpočtu. Čo sa týka spoločného 
podniku – s tepelným hospodárstvom by narábal veľmi opatrne. A ak, tak musia byť jasné všetky 
pravidlá aj do ďalších rokov, hlavne čo sa týka predĺženej nájomnej zmluvy s terajším 
prevádzkovateľom do roku 2037;  

- verejné zhromaždenia boli v minulosti zneužívané. Preto je tu bod v programe, aby mali občania 
možnosť vystúpiť so svojim problémom. A je jedno, ako to voláme.  

 
Ing. Boris Pargáč – otázka JUDr. Alušíka ohľadom kontroly majetkovoprávneho usporiadania 

pozemkov, či zameral svoju pozornosť aj na  schvaľovanie jednotlivých zmlúv v zastupiteľstve – túto 
kontrolu z tohto aspektu nevykonal, ale myslí si, že takéto zmluvy by mali schvaľovať poslanci. 
Kontrola mu to priamo neukladala, ale ak je taká vôľa, môže to urobiť.  

 
Ing. Štefan Milovčík – zvuk z prenosu zasadnutia MsZ – je potrebné, aby poslanci rozprávali 

priamo do mikrofónu, inak mesto nevie zabezpečiť dobrý zvuk.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – súdny spor Biroš – od augusta  minulého roku uznesením Najvyššieho 

súdu boli zrušené rozsudky krajského a okresného súdu. Spis bol vrátený na Okresný súd Humenné. 
V Humennom bol spis pridelený novej sudkyni, pretože sudca, ktorý doteraz rozhodoval, má ťažké 
zdravotné problémy. Za ten rok bolo poskytnuté iba jedno stanovisko a nebolo vytýčené ani jedno 
pojednávanie;  

- nelegálna práca - správne konanie je prerušené, pretože správy orgán čaká na rozhodnutie súdu. 
Z Inšpektorátu práce prišlo oficiálne stanovisko, že prerušujú správne konanie až do doby, kým súd 
nerozhodne o otázke, ktorá má vplyv na to, či nám bude uložená sankcia alebo nie. Súdy počas 
prázdnin nepojednávali. Doteraz nebolo vytýčené žiadne pojednávanie.  

 
Ing. Štefan Milovčík – byty na sídlisku I – kedysi dávno navrhol, aby sme nízkoprahové byty 

pre  neprispôsobivých občanov vybudovali v oblasti Pod Červencovom. Jedno MsZ to schválilo, iné 
zasa uznesenie zrušilo. Ak poslanci s týmto problémom vedia pomôcť, pracovníci úradu budú len 
radi. Ak sú nejaké návrhy, treba ich povedať. Úrad robí čo môže.  

 
Ing. Ján Čop  - nechce ísť do minulosti, ale trvá na tom, že na svojich vyjadrenia trvá – ihrisko 

na ZŠ P. O. Hviezdoslava.  
 
Ing. Marián Kníž – pracovné cesty - str.  5 – posledná veta – určite to nie je v poriadku, že 

pracovník je na pracovnej ceste a zároveň vyučuje. Treba to vyriešiť, pretože inak sa dopúšťa 
trestného činu – úloha; 

- verejné zhromaždenia sú zo zákona, takže či to má byť v rokovacom poriadku alebo nie. VZN 
je už len rozpracovanie zákona na svoje podmienky; 

-  koncepcia školstva – hlavný kontrolór píše, že koncepcia školstva je spracovaná do roku 2018, 
ale podľa neho je to len nejaká analýza. Nehovorí sa tam nič o tom, ako ďalej so školstvom, či dôjde 
k redukcii ZŠ, MŠ, CVČ. Toto poslanci požadovali. Tým sa treba vážne zaoberať - úloha.  

 
Ing. Štefan Milovčík – nevie, čo by táto koncepcia mala obsahovať, nevie, kto by takúto 

koncepciu mal spracovať, nevie, za aké peniaze by ju spracoval. Kam sa má uberať školstvo? Jedným 
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smerom, aby deti 2. septembra mohli nastúpiť do kvalitných škôl. Ostatné školy – vývoj ukazuje, že 
ďalšie rušiť zatiaľ netreba. Prvá na rane by bola ZŠ Budovateľská, čo by nebolo šťastné riešenie. Čo 
by nám koncepcia ukázala? ZŠ Budovateľská má opodstatnenie. Ostatné školy tiež. Takže čo 
očakávame od koncepcie?  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – žiadali sme poslancov, aby predložili, čo chcú v koncepcii, ale 

neprišli žiadne požiadavky. Takže koncepcia je spracovaná, je platná a stotožňuje sa s tým, čo povedal 
p. primátor.  

 
Ing. Ján Čop – schválenú koncepciu neplníme.  
 
Ing. Štefan Milovčík – s čistím svedomím môže povedať, že mesto robí všetko preto, aby 

školstvo v Snine fungovalo. Určite to nie je ideálne. Ak tomu vieme pomôcť, treba konkrétne 
povedať, čo v koncepcii chceme.  

 
Marek Gerboc – viackrát inicioval pracovné stretnutie ohľadom výstavby bytov, momentálne 

prebieha zisťovanie vlastníckych práv a možností, kde by bolo vhodné takúto bytovku vybudovať. 
Takže na uznesení sa robí a naozaj prebieha výber lokality;  

- žiada riaditeľa ZŠ P. O. Hviezdoslava, aby vysvetlil to, ako sa dá z 26 pracovných ciest 19-krát 
stratiť cestovný lístok. Počet cestovných príkazov oproti iným školám je podstatne vyšší. Zároveň 
vyplatená suma za cestovné príkazy je u ostatných škôl od 200,- € do 300,- €, v tomto prípade je to 
až 1 200,- €.  

 
Ing. Štefan Milovčík – je to problém, ale prosí poslancov, aby sa teraz týmto problémom 

nezaoberali. P. riaditeľovi odobral príplatok za riadenie, kým sa tieto problémy nevyriešia. Potom p. 
riaditeľ príde na zasadnutie MsZ a všetko vysvetlí a ku všetkému predloží komplexnú správu.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – verejné zhromaždenie – prečítal § 11b zákona o obecnom zriadení, ktorý 

hovorí o zvolávaní verejných zhromaždení. Podľa toho môže verejné zhromaždenie zvolávať iba 
mestské zastupiteľstvo, takže nie primátor alebo mestský úrad.  

 
Mgr. Mária Todáková – byty – tohto pracovného stretnutia sa zúčastnila – je z tohto rokovania 

záznam ohľadom výstavby malometrážnych bytov? Nemá vedomosť o tom, aby sa na tomto rokovaní 
o takýchto bytoch rozprávalo. Tam sa hľadali lokality na výstavbu IBV. Chytila sa toho, že keď sú 
na Komenského ulici voľné nebytové priestory, aby sa tam vybudovali byty.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – určite sa o tom rozprávalo – o Červencove a ešte o jednej lokalite za 

Červencovom.  
 
Peter Vološin – áno, rozprávalo sa o malometrážnych bytoch na tomto rokovaní. Hovorilo sa 

o pozemkoch na Červencove. 
 
Ing. Lýdia Gičová – bude sa robiť nový územný plán. Momentálne robíme prieskum trhu, koľko 

by nový územný plán stál. Všetky tieto požiadavky by sa riešili v tomto novom územnom pláne. 
Tento plán by sa mal urobiť takým spôsobom, že lokality, ktoré sú vybraté na HBV a IBV, aby sa 
riešili podrobnejšie a zakreslili sa aj komunikácie a koridory na umiestnenie inžinierskych sietí. Takže 
toto sa môže riešiť v novom územnom pláne. Obstarávanie územného plánu je dlhý proces. Robia sa 
prieskumy, rozbory, pripomienky, námietky občanov, dotknutých orgánov, všetko sa zozbiera, 
pripomienkuje sa, vyhodnocuje. Je na to určená komisia. Takéto riešenie by bolo najrozumnejšie.  
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JUDr. Ladislav Alušík – súhlasí s novým územným plánom, ale je to zdĺhavý proces. Treba 
určiť lokalitu, spôsob financovania, aby sa poslanci s týmto vedeli vysporiadať aj v rozpočte mesta. 
Uznesenie je prijaté od roku 2015 a nevie sa so záverom hlavného kontrolóra stotožniť. Ak nie je 
vôľa to riešiť, treba to uznesenie zrušiť.  

 
Peter Vološin – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka.  
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d p o r ú č a   primátorovi mesta doplniť „Rokovací poriadok 

MsZ“ o interpelácie občanov. 
 

Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária 
Todáková, Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: MUDr. Miroslav Suchý – 1 poslanec 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 376/2017 

 
Peter Vološin – prečítal druhý poslanecký návrh JUDr. Alušíka.  
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a primátorovi mesta predložiť MsZ návrh budúceho 

prevádzkovania RO Rybníky v alternatíve:  
3. odkúpenie pozemkov (podielov) od Podielnického družstva, 
4. formou spoločného podniku s LPUS/PD. 

T: najbližšie zastupiteľstvo 
 

(na zasadnutie prišiel MUDr. Marián Regec – 14.32 hod. – spolu 14 poslancov)  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, Mgr. Mária 
Todáková, Peter Vološin – 6 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
zdržalo sa: Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. 
Miroslav Suchý – 5 poslancov 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
JUDr. Ladislav Alušík – nefunguje mu hlasovacie zariadenie. On bol za.  
 
Uznesenie nebolo schválené.  
 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e    správu o výsledkoch kontrolnej 
činnosti ku dňu 11. 09. 2017.  
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Hlasovanie za písomný materiál:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, 
Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík,  MUDr. Marián Regec – 2 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 377/2017 

 
 

4. Návrh VZN mesta Snina o verejných kultúrnych podujatiach konaných na území mesta 
Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Monika 

Paľovčíková, referentka oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina       
č. xxx/2017 o verejných kultúrnych podujatiach konaných na území mesta Snina. Text VZN tvorí 
prílohu uznesenia. 
 
Materiál stiahnutý z rokovania 
 
 

5. Doplnok č. 8 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – doplnok sa týka ihriska s umelou trávou. Po uzávierke materiálov bol 

návrh prejednaný vo všetkých komisiách. Stanovisko komisie regionálneho rozvoja nemá a komisia 
školstva nemala k návrhu žiadne pripomienky. Komisia bytová, sociálna a zdravotnícka navrhla 
doplniť ďalšie sadzby. S týmito pripomienkami sa stotožnili všetky ostatné komisie.   

 
Ing. Ján Čop – čo sa týka zápasu s osvetlením a bez osvetlenia – je tam rozdiel 40,- € za zápas 

a iba 10,- € za tréning. Nevychádza mu to. Odber elektrickej energie a amortizáciu svietidiel tiež treba 
premietnuť do ceny. Mali by tam byť zahrnuté všetky školské zariadenia na území mesta, nie iba 
základné a stredné školy.  

 
Mgr. Peter Hasin – tréning a zápas trvá zhruba rovnaký čas. Takže sa to dá presne vypočítať aj 

spolu s amortizáciou. V dôvodovej správe je uvedené, že bezodplatný prenájom pre SFZ na akcie 
usporiadané SFZ v počte 3-krát do roka po dobu štyroch rokov. Prečo je to takto limitované?  

 
JUDr. Ján Paľovčík – čo sa týka sadzby pre Slovenský futbalový zväz – je to podmienka 

obsiahnutá v zmluve o poskytnutí dotácie.  SFZ  nám poskytol 120  tis. € a toto je ich podmienka 
prenajať ihrisko bezodplatne v počte 3-krát do roka po dobu štyroch rokov. Je to takto doslovne 
uvedené v dotačnej zmluve.  
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MUDr. Miroslav Suchý – na umelej tráve by mali športovo sa vyžiť žiaci až dospelí. 
Podrobnejšie treba preskúmať tie ceny – tieto sú iba orientačné. Ceny vo VZN si preto neskôr 
môžeme doplniť a upraviť.  

 
Peter Vološin -  prečítal poslanecký návrh Mgr. Capa.  
 
Poslanecký návrh Mgr. Capa:  
§ 10 ods. (3) doplniť o body:  
g) Prenájom ihriska s umelou trávou bez osvetlenia pre občanov   30,- €/hod. 
h) Prenájom ihriska s umelou trávou s osvetlením pre občanov   40,- €/hod. 
i) Prenájom ihriska s umelou trávou pre základné, stredné školy  

a školské zariadenia v meste v počte 20 hodín/rok             bezodplatne  
 

Hlasovanie  o poslaneckom návrh Mgr. Capa:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Peter Vološin – prečítal upravený poslanecký návrh.  
 
Písomný návrh na uznesenie doplnený poslaneckým návrhom:  

 Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 8 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach  prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina 
a o určení sadzieb za tento prenájom.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 378/2017 

 
Ing. Štefan Milovčík – pozval všetkých obyvateľov mesta v piatok na Dni mesta, na jarmok, od 

13.00 hod. začína kultúrny program. V sobou o 14.00 hod. sa otvára ihrisko s umelou trávou, prídu 
internacionáli na čele s p. Petrašom, program s mládežou. V nedeľu o 10.30 hod. na svätú omšu 
a potom na program. Preto navrhol, aby sa toto MsZ odvysielalo vo štvrtok večer alebo v piatok na 
obed.  
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6. Doplnok č. 5 k VZN mesta Snina č. 115/2012 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 
na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so 
sídlom na území mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 

PhD., prednostka MsÚ, Mgr. Jaroslava Miková, referentka útvaru školstva, Ing. Gabriela Nemčíková, 
referentka finančného oddelenia.  

 
Ing. Daniela Galandová – prečo koeficienty ZUŠ sú stanovené tak ako sú, keď podľa platného 

nariadenia vlády o rozdeľovaní výnosu dane je väčšia suma na individuálnu formu vzdelávania ako 
na skupinovú?  V prepočte by to malo byť až 1 159,- € na individuálna a na skupinovú len 378,- €. 
Naše VZN, ktoré je platné, hovorí o tom, že skupinová forma je zvýhodnená o 100,- € a individuálna 
ani zďaleka nedosahuje tú hodnotu, ktorá je schválená nariadením vlády.   

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – vychádzali sme z rozpočtov, ktoré mali minulého roku. Skupinovú 

formu majú väčšinou súkromné ZUŠ. Individuálnu formu vzdelávania má iba naša ZUŠ. Nechceli 
sme dospieť k tomu, aby sa rozpočty súkromných zariadení výrazne znížili poklesom tohto 
koeficientu. Preto sme to nastavili tak, aby bola uspokojená naša ZUŠ, ale aj ostatné ZUŠ, ktoré nie 
sú v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Požiadali sme všetky školské zariadenia, aby zaslali 
požiadavku na zvýšenie platov podľa schváleného nariadenia vlády o 6 % plus sú tam 2 % pre 
nepedagogických zamestnancov. Z toho sme urobili priemer. Koeficienty sú stanovené na jedného 
žiaka, takže nie je možné to iba napočítať na tých 6 %.  Závisí to od toho, ako sú zatriedení 
pedagogickí zamestnanci, zohľadňuje sa aj to, koľko zamestnancov je v ktorej platovej triede, záleží 
aj na tom, či zamestnanci majú aj kreditové príplatky a či ich majú vo výške 6 % alebo 12 %. Nedá 
sa to automaticky napočítať krát 6 %. Preto sme to nastavili tak, aby bol uspokojený čo najvyšší počet 
subjektov. Snažili sme sa to spriemerovať a premietnuť na jedného žiaka tak, aby VZN bolo v súlade 
so zákonom.  

 
Ing. Daniela Galandová – máme platné VZN také, že súkromné školské zariadenia dostávajú od 

mesta 100 % dotáciu a nie 88 %. Súkromné zariadenia si aj tak vyberú členské od rodičov. Ubijeme 
tak našu ZUŠ-ku. Nesedí to s nariadením vlády.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – mesto sa nemusí držať koeficientu, koľko podľa prepočtu dostaneme 

a koľko sa schváli vo VZN. Ide o to, že ak zvýšime na individuálnu formu, tak výrazne musíme znížiť 
na skupinovú formu. Potom rozpočty súkromných zariadení klesnú a budú mať menej ako v roku 
2015. Nevie, či týmto smerom chce mesto ísť. Snažili sme sa prihliadať na to, že platy idú hore, preto 
je tu navýšenie aj na individuálnu aj na skupinovú formu, aby tie rozpočty neklesli.  

 
Ing. Daniela Galandová – v našom VZN máme stále uvádzané dieťa školského zariadenia 

výskumného poradenstva a prevencie, ale podľa platného nariadenia vlády je rozdiel medzi centrom 
pedagogicko-psychologického poradenstva a špeciálnym. A mesto má špeciálne. Je tam iný 
koeficient.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – mesto dáva iba tým zariadeniam, ktoré tu majú sídlo. Nemusíme 

schvaľovať pre všetky typy zariadení. Takže myslí si, že to máme v poriadku.   
 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    Doplnok č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu 

mesta Snina č. 115/2012 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 
školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: Ing. Daniela Galandová -  1 poslankyňa   
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 379/2017 

 
 

7. Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu „Oživenie historických  
pamiatok miest Snina a Khust“ 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 

Džomeková, referentka útvaru regionálneho rozvoja.  
 

Materiál stiahnutý z rokovania.  
 
 

 
8. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2017 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 

Mariničová, vedúca finančného oddelenia.   
 
Ing. Ján Čop – dostali sme na školstvo peniaze zo štátu cez podielové dane?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – nie, nedostali sme nič navyše.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – ZŠ P. O. Hviezdoslava – nenormatívne prostriedky – navýšenie o 36 

tis. € na opravu strechy elokovaného pracoviska. Je to vysúťažená cena, cena z projektu alebo je to 
odhadnutá cena?  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – cena zatiaľ nie je vysúťažená. V takej výške sme žiadali finančné 

prostriedky aj z Ministerstva školstva SR na riešenie havarijnej situácie, ale zatiaľ nám neboli 
pridelené. Lenže situácia je taká, že strechu do zimy nemôžeme nechať tak, pretože tečie na novú 
palubovku.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – súhlasí hlavný kontrolór so zrušením pracovného miesta na útvare 

hlavného kontrolóra?  
 
Ing. Boris Pargáč – bolo to urobené na základe vzájomnej konzultácie a súhlasí s tým.  
 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e  dôvodovú správu,  s ch v a ľ u j e 

zmenu rozpočtu na rok 2017 rozpočtovým opatrením č.2 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov  o 62 805 € 

- zvýšenie výdavkov o 106 694 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zníženie výdavkov o 43 889 €  
FINANČNÉ OPERÁCIE  - bez zmeny 

 
Rozpočet po zmene bude:   Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET    12 495 379 €    11 683 755 € + 811 624 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET        260 000 €        1 389 183 €        -  1 129 183 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE         891 559 €         555 000 €           + 336 559 € 
ROZPOČET CELKOM   13 646 938 €      13 627 938 €   + 19 000 € 
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 380/2017 

 
 

9. Plnenie rozpočtu mesta Snina za I. polrok 2017 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za I. polrok 2017 a Monitorovaciu správu k programovému rozpočtu mesta Snina k 30. 06. 
2017. 
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec  
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 381/2017 
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10. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu osobitného zreteľa – pozemku 
parc. č. CKN 5066/395, k. ú. Snina – GABRIELA, n. o., Prešov 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 
a)  prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 8 ods. 9 písm. c) VZN   mesta Snina 

č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnku 
1 a § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov na 
prenájom nehnuteľného majetku mesta pre neziskovú organizáciu GABRIELA, Kollárova 28, 
080 01 Prešov, IČO: 37 886 983. Predmetom prenájmu je pozemok parc. č. CKN 5066/395, 
druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 950 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 34823123-
28/2016 vyhotoviteľa Geodetické združenie Snina, Peter Dubjak, Ing. Jaroslav Vasilečko, 
Partizánska 1057, 069 01 Snina, overeného dňa 25. 02. 2016 pod G1-54/2016, z pozemku 
parcelné číslo CKN 5066/135, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 5 138 m2, zap. na 
LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 
skutočnosť, že žiadateľom je nezisková organizácia, ktorá prevádzkuje dané zariadenie a chce 
vytvoriť bezpečnú oddychovú zónu pre svojich klientov realizáciou oplotenia a osadením 
lavičiek;  

 
b) zmluvný prenájom nehnuteľného majetku – pozemok parc. č. CKN 5066/395, druh pozemku 

- ostatné plochy, o výmere 950 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 34823123-28/2016 vyhotoviteľa 
Geodetické združenie Snina, Peter Dubjak, Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, 069 01 
Snina, overeného dňa 25. 02. 2016 pod G1-54/2016, z pozemku parcelné číslo CKN 5066/135, 
druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 5 138 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo 
vlastníctve Mesta Snina, pre GABRIELA, n. o., Kollárova 28, 080 01 Prešov, IČO: 37 886 
983, zastúpenú riaditeľom Ing. Petrom Markovičom, za symbolickú cenu 10,- € za rok.  

 
Materiál stiahnutý z rokovania 
 
 

11. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Ladislav 
Regula, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 8 písm. a)  zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov zmluvný prevod 
nehnuteľnosti – odpredaj bytu č. 28 na 5. poschodí, vchod 1 v bytovom dome s. č. 1603 na Ul. 
Palárikovej v Snine, postaveného na pozemku parc. č. CKN 7522/3 a zapísaného na LV č. 7817,          
k. ú. Snina, a spoluvlastníckeho podielu 28/4684 na spoločných častiach a  spoločných zariadeniach 
domu a spoluvlastníckeho podielu 28/4684 k pozemku parc. č. CKN 7522/3, druh pozemku – 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 676 m2, zapísaného na LV č. 7817, k. ú. Snina, za cenu               2 
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425,20 € pre žiadateľa: Ladislav Regula, rod. Regula, trvale bytom Snina, do výlučného vlastníctva 
s tým, že kupujúci uhradí poplatky spojené s podaním návrhu na vklad do katastra nehnuteľností. 

Prevod a cena bytu je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách  
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov v spojitosti so zákona č. 
182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov a zákonom 
o majetku obcí. 

  
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 382/2017 

 
 

12. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj nebytového priestoru v bytovom dome so s. 
č. 1603 na Ul. Palárikovej z vlastníctva Mesta Snina – vlastníci BD s. č. 1603, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – bol tam požiar. Dal sa vypracovať nový znalecký posudok?  
 
JUDr. Ján Paľovčík – požiar sa týchto priestorov netýkal, takže nový znalecký posudok sa 

vypracovať nedal.  
 
Mgr. Mária Todáková – videla znalecký posudok. Je toho názoru, že si treba ujasniť, o aké 

priestory ide. Bola v týchto priestoroch. Sú značne schátralé, nie je tam predsieň. Nájomníci si 
v spoločných priestoroch nemôžu nič prerobiť. Asi 7 bytov v tomto bytovom dome ide do dražby. 
Do týchto nebytových priestorov treba investovať nemalé finančné prostriedky. Preto predkladá 
poslanecký návrh.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – chce upozorniť na to, že na ostatnom zasadnutí boli odpredané nebytové 

priestory na Janka Kráľa po bývalých skladoch CO za takú istú cenu. Treba zvážiť, či teraz ideme 
cenu znížiť. Občania tohto bytového bloku súhlasia s cenou uvedenou v návrhu.  

 
Ing. Daniela Galandová – keď sme minule predávali pivnice na Ul. Janka Kráľa, bola to úplne 

iná lokalita. Máme informáciu, aká tam bola cena v prepočte na m2? V tomto prípade, keď to zrátala, 
tak vychádza cena 75,- €  na m2.. Zdá sa jej, že je to veľa. Je to na okraji mesta. Do priestorov musia 
zainvestovať, ak ich budú chcieť využívať. Pre porovnanie by bolo dobré, ak by bola k dispozícii 
cena za priestory na Ul. Janka Kráľa.  

 
JUDr.  Ján Paľovčík – prevod ide v podiele v prospech všetkých vlastníkov bytov. Je tam 71 

bytov. Ale v niektorých bytoch sú  dvaja vlastníci – manželia, ktorí majú BSM. Nevie, či to bude mať 
nejakú vypovedaciu hodnotu, ak sa to prepočíta na m2. Obyvatelia bloku s touto cenou súhlasia.  
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Ing. Marián Kníž – ak je tu súhlas od vlastníkov bytov, tak potom nie je čo riešiť.   
 
Mgr. Mária Todáková – súhlas dali iba preto, že majú obavy, že im tam mesto nasťahuje 

bezdomovcov alebo tieto priestory použije na iné účely. Pozná ľudí, ktorí tam bývajú, vie, že 
doplácajú na neplatičov. Chce im len pomôcť. Znalecký posudok bol vypracovaný ešte pred 
požiarom.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – zníženie ceny sa bude hodnotiť ako osobitný zreteľ?  
 
JUDr. Ján Paľovčík – nie, pretože to ide podľa osobitného zákona.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – nestotožňuje sa s tým. Veď cena sa ponižuje 
 
Peter Vološin – prečítal poslanecký návrh Mgr. Todákovej na uznesenie.  
 

Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  
Zníženie ceny na polovicu navrhovanej ceny – 1 350,- €. 
 

Hlasovanie o poslaneckom návrh Mgr. Todákovej:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 8 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Miroslav Suchý – 4 
poslanci 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza – 2 poslanci 
 

Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 8 písm. a)  zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov zmluvný prevod 
nehnuteľnosti – odpredaj nebytového priestoru č. 1, vchod č. 2 v bytovom dome s. č. 1603 na  Ul. 
Palárikovej v Snine, postaveného na pozemku parc. č. CKN 7522/3 a zapísaného na LV č. 7817,          
k. ú. Snina, vrátane spoluvlastníckeho podielu 34/4684 na spoločných častiach a spoločných 
zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu k pozemku parc. č. CKN 7522/3 - druh pozemku 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere  676 m2, zapísaného na LV č. 7817, k. ú. Snina, za cenu              
1 350,- € pre dotknutých vlastníkov v zmysle LV č. 7817, uvedených v prílohe č. 1 s tým, že kupujúci 
si uhradia všetky náklady spojené s prevodom a podaním návrhu do katastra nehnuteľností.   

Prevod a cena nebytových priestorov je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN mesta Snina č. 
110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v spojitosti so zákonom č. 
182/1993  Z. z.  o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov a zákonom 
o majetku obcí. 
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: MUDr. Jozef Homza – 1 poslanec 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 383/2017 

 
 

13. Zmluvný prevod nehnuteľnosti priamym predajom – odpredaj pozemku parc. č. CKN 
5066/399 – Durňak Miroslav 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zmluvný prevod nehnuteľností priamym 
predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty – odpredaj pozemku parc. č. CKN 
5066/399, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 21 m2, ktorý bol vytvorený geometrickým 
plánom č. 46053328-123/2017, vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/113,   069 01 
Snina, overeného dňa  07. 08. 2017 Správou katastra Snina pod G1-212/2017, z pozemku parcelné 
číslo CKN 5066/135, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 5 050 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. 
Snina, vo vlastníctve mesta, za cenu  540 ,- €, t. j. 25,71 €/m2, určenú na základe znaleckého   posudku  
č. 118/2017 zo dňa 16. 08. 2017 znalca  Ing. Mariána Výhonského, Ul. gen. Svobodu 2492/46,          
069 01 Snina, vo väzbe na § 15 ods. 1 VZN mesta Snina č. 110/20111 o zásadách hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov, pre Miroslava Durňaka, rod. Durňak, trvale 
bytom Snina  s  tým,   že kupujúci uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a všetky náklady 
spojené s prevodom. 

Prevod nehnuteľnosti je v súlade s ustanovením § 8 ods. 1 písm. c) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 a 5  zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena súvisiaca s prevodom je v súlade  s § 9 ods. 1 a ods. 5 VZN mesta Snina č. 110/2011                  
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 písm. c)  zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 
Materiál stiahnutý z rokovania.  
 
 
14. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/331, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – PhDr. Tomáš Szilágyi a Ľubica Szilágyiová, Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina   č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného  majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
a to -  pozemok parc. č. CKN 1813/331, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 25 m2, zap. 
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na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva manželov: PhDr. Tomáš Szilágyi rod. Szilágyi 
a  Ľubica Szilágyiová, rod. Fabiánová, obaja trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadatelia vlastnia pozemok parc. č. CKN 
1813/330, ktorý užívajú ako záhradu a pozemok parc. č. CKN 1813/331 je k nemu priľahlý a jeho 
účelové využitie je možné iba závozom zeminy, čo aj chcú zrealizovať a týmto zamedziť neustálemu 
znečisťovaniu tohto pozemku; 

b)  zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku  parc. č. CKN 1813/331, druh pozemku – ostatné 
plochy, o výmere 25 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva manželov: PhDr. 
Tomáš Szilágyi rod. Szilágyi  a  Ľubica Szilágyiová, rod. Fabiánová, obaja trvale bytom Snina, 
za cenu  71,25 € za výmeru 25 m2 s tým, že kupujúci uhradia 66,- € za vklad do katastra 
nehnuteľností a všetky náklady spojené s prevodom nehnuteľností.  

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b)  v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN  mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Mgr. Erik Cap, MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 384/2017 

 
 

15. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov parc. č. CKN 3958/919 a CKN 
3958/918 v k. ú. Snina z dôvodu osobitného zreteľa – Durkotová Gabriela, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o tieto nehnuteľnosti pozemkov v k. ú. Snina:  

- pozemok parc. č. CKN 3958/919, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 41 m2, 
vytvorený GP č. 46053328-54/2017 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 
3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 18. 07. 2017 pod G1-192/2017, odčlenením 
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z pôvodného pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere    
34 842 m2, zapísaného  na LV č. 3200,  

- pozemok parc. č. CKN 3958/918, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 4 m2, 
vytvorený GP č. 46053328-54/2017 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., 
Strojárska3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 18. 07. 2017 pod G1-192/2017, 
odčlenením z pôvodného pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  
o výmere 34 842 m2, zapísaného  na LV č. 3200,  

do výlučného vlastníctva Gabriely Durkotovej, rod. Tapušíková, trvale bytom Snina. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľka vlastní v podiele ½ pozemok 

parc. č. CKN 3958/224, na ktorom má postavený rodinný dom so s. č. 2395, v ktorom býva. Tento 
pozemok je priľahlý k parcele č. CKN 3958/919, na ktorej si chce zrealizovať oplotenie a k parcele 
č. CKN 3958/918, na ktorej si zasa chce zlegalizovať stavbu – hospodársku budovu; 

 
b) zmluvný prevod nehnuteľností pozemkov v k. ú. Snina: 

- pozemok parc. č. CKN 3958/919, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 41 m2, 
vytvorený GP č. 46053328-54/2017 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 
3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa  18. 07. 2017 pod G1-192/2017, odčlenením z 
pôvodného pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere 34 
842 m2, zapísaného  na LV č. 3200, k. ú. Snina, za cenu 116,85 €, 

 - pozemok parc. č. CKN 3958/918, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 4 m2, vytvorený 
GP č. 46053328-54/2017 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/113, 069 01 
Snina, overeného dňa 18. 07. 2017 pod G1-192/2017, odčlenením z pôvodného pozemku 
parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere 34 842 m2, zapísaného  
na LV č. 3200, za cenu 57,- €,  

do výlučného vlastníctva Gabriely Durkotovej, rod.  Tapušíková, trvale bytom Snina, za 
výslednú cenu  173,85 € za celkovú výmeru 45 m2 oboch pozemkov s tým, že kupujúca uhradí  
66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené s prevodom nehnuteľností.  
Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) a ods. 5, v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  

 Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 385/2017 

 
 
 
 



21 
 

16. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov parc. č. CKN 3958/917 v k. ú. 
Snina z dôvodu osobitného zreteľa – Ing. Durkot Tomáš, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o pozemok parc. č. CKN 3958/917, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere       
44 m2, vytvorený GP č. 46053328-54/2017 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 
3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 18. 07. 2017 pod G1-192/2017, odčlenením 
z pôvodného pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere          
34 842 m2, zapísaného  na LV č. 3200, do výlučného vlastníctva Ing. Tomáša Durkota, rod. 
Durkot, trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že pán Durkot vlastní pozemok parc. č. CKN 
3958/868, na ktorom má postavený rodinný dom, zatiaľ bez súpisného čísla, v ktorom býva. Vlastní 
aj pozemok parc. č. CKN parc. č. CKN 3958/223, ktorý je priľahlý k parcele č. CKN 3958/917, na 
ktorej si chce zrealizovať oplotenie;  

b)  zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku č. CKN 3958/917, druh pozemku – ostatné plochy, 
o výmere 44 m2, vytvoreného GP č. 46053328-54/2017 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., 
Strojárska 3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 18. 07. 2017 pod G1-192/2017, 
odčlenením  z pôvodného pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,       
o výmere 34 842 m2, zapísaného  na LV č. 3200, k. ú. Snina, do výlučného vlastníctva Ing. 
Tomáša Durkota, rod. Durkot, trvale bytom Snina, za cenu  125,40 € za celkovú výmeru           
44 m2 s tým, že kupujúci uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené 
s prevodom nehnuteľností.  

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov. 
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 386/2017 

 
 

17. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3958/901 v k. ú. Snina 
z dôvodu osobitného zreteľa – MUDr. Marián Regec, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
MUDr. Marián Regec – o tomto návrhu nebude hlasovať, keďže sa jedná o jeho osobu.  
 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o pozemok parc. č. CKN 3958/901, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 170 
m2, vytvorený GP č. 81/2016 vyhotoviteľa GEONA, geodetické práce, Strojárska 1831/92, 
069 01 Snina, overeného dňa 13. 01. 2017 pod G1-2/2017, odčlenením z pôvodného pozemku 
parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere  34 842 m2, zapísaného  na 
LV č. 3200, do výlučného vlastníctva MUDr. Mariána Regeca, rod. Regec, trvale bytom 
Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že MUDr. Regec vlastní pozemok parc. č. 
CKN 3958/395, na ktorom má postavený rodinný dom so s. č. 2456, v ktorom býva. Predmetnú 
parcelu užíva od roku 1983 a tvorí súčasť celého areálu rodinného domu s dvorom; 

b)   zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku č. CKN 3958/901, druh pozemku – ostatné plochy, 
o výmere 170 m2, vytvoreného GP č. 81/2016 vyhotoviteľa GEONA, geodetické práce, 
Strojárska 1831/92, 069 01 Snina, overeného dňa  13. 01. 2017 pod G1-2/2017, odčlenením z 
pôvodného pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné plochy,  o výmere 34 842 
m2, zapísaného  na LV č. 3200, do výlučného vlastníctva MUDr. Mariána Regeca, rod. Regec, 
trvale bytom Snina, za cenu 366,90 € za celkovú výmeru 170 m2 s tým, že kupujúci uhradí 
66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené s prevodom nehnuteľností.  

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
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nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 387/2017 

 
 

18. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1121/494 v k. ú. Snina 
z dôvodu osobitného zreteľa – Špitalik Martin a Špitalik Maroš 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Marián Kníž – ak tu ide o čiernu stavbu, mala by byť cena vyššia.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – stavba bola zlegalizovaná, takže už nejde o čiernu stavbu.  
 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o nehnuteľnosť pozemku parc. č. CKN 1121/494, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria,  o výmere 15 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 34823123-215/2016 
vyhotoviteľa GEODETICKÉ ZDRUŽENIE SNINA, Peter Dubjak, Partizánska 1057, 069 01 
Snina, overeného dňa 24. 03. 2017 pod G1-58/2017, odčlenením z pôvodného pozemku parc. 
č. CKN 1121/217, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria,  o výmere 2 065 m2, zap.  na 
LV č. 3200, do  podielového vlastníctva bratov: Špitalik Martin, rod. Špitalik, trvale bytom 
Snina a Špitalik Maroš, rod. Špitalik, trvale bytom  Snina, v podiele 1/2 .  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že títo žiadatelia vlastnia priľahlé pozemky 
k tejto parcele v podiele ½ a taktiež reštauráciu a sklenárstvo so s. č. 2808. Dôvodom kúpy je reálne 
zameranie oplotenia, kde bolo zistené, že plot vo vlastníctve žiadateľov stojí reálne na mestskom 
pozemku; 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1121/494, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria,  o výmere 15 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 34823123-215/2016 
vyhotoviteľa GEODETICKÉ ZDRUŽENIE SNINA, Peter Dubjak, Partizánska 1057, 069 01 
Snina, overeného dňa 24. 03. 2017 pod G1-58/2017, odčlenením z pôvodného pozemku parc. 
č. CKN 1121/217, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria,  o výmere 2 065 m2, zap.  na 
LV č. 3200, do  podielového vlastníctva v podiele ½ bratov: Špitalik Martin, rod. Špitalik, 
trvale bytom Snina a Špitalik Maroš, rod. Špitalik, trvale bytom  Snina, za cenu  750,- € za 
výmeru 15 m2 s tým, že kupujúci uhradia 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady 
spojené s prevodom nehnuteľností.  

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 13 ods. 1 v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta Snina č. 
110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
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Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 388/2017 

 
 

19. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 5078/64, 5078/212, 5078/213, 5078/214, 5078/240 
a 5078/239 – Ul. Gagarinova, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu sú nehnuteľnosti pozemkov 
v k. ú. Snina, zapísaných na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, pričom ide o tieto pozemky: 

- parc. č. CKN 5078/64, druh pozemku – záhrady,  o výmere  102 m2,  
- parc. č. CKN 5078/212, druh pozemku – záhrady, o výmere  112 m2, 
- parc. č.  CKN 5078/213, druh pozemku – záhrady, o výmere  135 m2,  
- parc. č.  CKN 5078/214, druh pozemku – záhrady, o výmere  124 m2, 
- parc. č.  CKN 5078/240, druh pozemku – záhrady, o výmere  10 m2, 
- parc. č.  CKN 5078/239, druh pozemku - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 10 m2, 

pre dotknutých vlastníkov rodinných domov a priľahlých pozemkov, ktorí bývajú na Gagarinovej 
ulici. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že vlastníci bytových domov 
a nehnuteľností pozemkov na Gagarinovej ulici užívajú dlhodobo vyššie citované parcely  ako 
záhrady priľahlé k svojim pozemkom a chcú si ich majetkovo-právne vysporiadať. 

 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 389/2017 

 
 

20. Informácia o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Peter Vološin – o akú zmenu ide?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zrušilo sa jedno miesto v útvare hlavného kontrolóra.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – je táto zmena v kompetencii úradu alebo v kompetencii MsZ, keďže 

hlavného kontrolóra volí MsZ?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zamestnanec útvaru hlavného kontrolóra je zamestnancom úradu 

a nie hlavného kontrolóra.  
 
Ing. Marián Kníž – útvar hlavného kontrolóra určite potrebuje jedného pracovníka. Tých 

povinností a úloh je veľa; 
- terénna sociálna pracovníčka, aké je tam potrebné vzdelanie?  Ak poskytuje psychologickú             

a poradenskú činnosť pre občanov, určite musí mať vyššie odborné vzdelanie.  
 
Ing. Jana Makajová – mesto má dve terénne sociálne pracovníčky, ktoré musia spĺňať druhý 

stupeň sociálnej práce. Menšia pozícia – terénna pracovníčka nemusí spĺňať takéto vzdelanie. Je to 
v súlade s podmienkami projektu.  

 
Ing. Daniela Galandová – osobne si myslí, že je dôležité, aby v útvare hlavného kontrolóra boli 

dvaja ľudia, aby neboli kontrolné zistenia predkladané neskoro. Je to pomoc pre poslancov, aby sa 
dozvedeli niektoré veci včas.  

 
Ing. Štefan Milovčík – počkáme pol roka a uvidíme ako to pôjde.  
 
Ing. Boris Pargáč – personálne presunutie pracovníka bolo s jeho súhlasom. Myslí si, že prácu 

zvládne. Uvidíme.  
 
Ing. Štefan Milovčík – nemá s tým problém, aby sme útvar hlavného kontrolóra rozšírili. Nie je 

to účelové, ale v rámci racionalizácie sa to poriešilo takto.  
 
Ing. Marián Kníž – hlavný kontrolór verejne sľúbil, že si zvýši právne vedomie. Pôjde teda 

študovať na nejakú školu?  
 
Ing. Boris Pargáč – právne vedomie si nezvýši tak, ako to plánoval. Jeho vzdelanie v tejto oblasti 

je širokospektrálne a pravidelne sa zúčastňuje školení, ktoré končia rôznymi certifikátmi. S viacerými 
poslancami rozoberal, že si zvýši vzdelanie o bakalársky titul verejnej správy,  bude to musieť 
prehodnotiť. Ako to verejne sľúbil, bude musieť to aj verejne vziať späť z titulu, že to konzultoval 
s ľuďmi, ktorí na tej škole učia a povedali mu, že tento stupeň verejnej správy mu v rámci jeho 
kontrolnej činnosti pomôže minimálne. Ďalej ho posunie skôr parciálne vzdelávanie v rôznych 
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oblastiach – stavebné zákony, účtovníctvo. Ak má niekto výhrady voči jeho kvalifikácii, nech mu 
povie v čom a on sa bude snažiť v tejto oblasti zdokonaliť.  

 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e     n a     v e d o m i e   informáciu o zmene Organizačného 

poriadku Mestského úradu Snina. 
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Peter Vološin 
– 10 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Mária Todáková – 3 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 390/2017 

 
 

21. Zmena uznesenia Mestského zastupiteľstva v Snine č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 - 
Zriadenie komisií mestského zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov 

 
Písomný materiál predložil a spracoval JUDr. Jaroslav Koco, poslanec MsZ Snina a predseda 

komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy.  
 
Peter Vološin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d v o l á v a   Mikuláša Fedurca, trvale bytom Snina, z funkcie 
člena komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy na základe jeho písomného vzdania 
sa,   v o l í   Michala Paľovčíka, trvale bytom Snina, za člena komisie ochrany verejného poriadku, 
bezpečnosti a dopravy.  

 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: JUDr. Ladislav Alušík,  Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop,  Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 391/2017 
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22. Interpelácia poslancov 
 

Ing. Ján Čop – v nedeľu je v prvom rade odpustová sv. omša a až potom ďakovanie za 700. 
výročie prvej písomnej zmienky o meste Snina.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – odpredaj nebytových priestorov v bytovom dome 1603 na Palárikovej 

ulici - bolo by dobré, aby sa do kúpnej zmluvy zapracovalo predkupné právo mesta na nebytové 
priestory, keď sme ich už odpredali za zníženú cenu - úloha.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – informoval o otvorenom liste, ktorý dostali poslanci ohľadom zrušenia 

ZŠ 1.mája. Vecne sa nevie vysporiadať s pripomienkami uvedenými v tomto otvorenom liste. Prosí, 
aby sa týmto listom úrad zaoberal. Je to vážna vec.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – úrad takýto list nedostal.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – list odovzdá hlavného kontrolórovi a prosí, aby na budúce zasadnutie 

MsZ bola podaná správa k tomuto problému – úloha.  
 
MUDr. Miroslav Suchý – list je písaný účelovo. Tieto veci sme už x-krát prebrali. Strechu 

nepoškodil terajší riaditeľ školy, ale zub času.  
 
Mgr. Mária Todáková – ak hlavný kontrolór zistil závažne nedostatky v ZŠ P. O. Hviezdoslava, 

je na poslancoch alebo na rade školy, aké vyvodí dôsledky?  
Ing. Štefan Milovčík – už povedal, že na začiatok odňal riaditeľovi príplatok za riadenie dokedy 

sa objektívne nevyjadrí pán riaditeľ a nevykonzultujú sa všetky výhrady.  
 
Mgr. Mária Todáková – na komisiu bytovú, sociálnu a zdravotnícku bola pozvaná vedúca 

oddelenia sociálnych vecí a rodiny, kde vysvetlila, aké plány a zámery má mesto s vybudovaním 
komunitného centra v Snine. Spomínala, že navštívila ZŠ Budovateľskú a to bolo odvtedy všetko. 
Humenné dostalo dotáciu 250 tis. € na vybudovanie komunitného centra.  

 
Ing. Štefan Milovčík – návrh sa rozpracováva, sledujeme možnosti dotačných prostriedkov. 

Najideálnejšie by bolo umiestniť centrum na tejto ZŠ.  
 
Mgr. Mária Todáková - môžu byť v Snine zriadené Rómske hliadky? Jedna pani sa sťažovala 

na situáciu na sídl. I.  
 
Ing. Štefan Milovčík – môžu, veď už boli.  
 
Ing. Jana Makajová – čo sa týka výzvy na komunitné centrum, prekonzultovala to aj s Ing. 

Gičovou. Výzva nebola pre mesto výhodná, pretože suma nebola postačujúca na zrekonštruovanie 
budovy. Máme nízkoprahové centrum, ktoré supluje toto centrum. Klub pre marginalizovanú rómsku 
skupinu momentálne nepotrebujeme. V rámci komunitného centra sme chceli vybudovať ubytovňu 
pre bezdomovcov, stredisko osobnej hygieny, čo v rámci daného projektu sa nedalo vybudovať; 

- čo sa týka rómskych hliadok – skúsenosti nám hovoria, že sa to nevyplatilo. Minulo sa to účinku. 
Ísť do projektu na 36 mesiacov, kde by boli zamestnaní rómski občania, by nám situáciu na                
sídl. I neriešilo.  Boli s nimi iba problémy, používali alkoholické nápoje.   

 
Mgr. Mária Todáková – treba povedať občanom, ktorí sa sťažujú, že sa to nedá. alebo sa to 

neoplatí.  
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Ing. Jana Makajová – dá sa to, ale nemá to žiadny účinok. Oni nemajú žiadne právomoci.  
 
JUDr. Ján Maškulík – 10 pomocníkov z radu Rómov, ktorí pôsobili na sídl. I, boli v rámci 

malých obecných služieb. Teraz nám úrad práce nedal súhlas na využitie občanov cez malé obecné 
služby. A ak, tak iba v doobedňajších hodinách na tri hodiny. Ale v žiadnom prípade nie tak, ako to 
bolo predtým. Boli s nimi iba problémy. Robili si prieky, nezakročovali, pretože sa jednalo o ich deti, 
používali alkoholické nápoje, nechodili do služby. Preto sa tieto hliadky zrušili.  

 
Ing. Daniela Galandová – sme v začarovanom kruhu. Komunitné centrum potrebujeme. 

Nízkoprahové centrum je zriadené na mieste, kde pokrýva iba určitú záujmovú skupinu obyvateľstva. 
Je toho názoru, že keď môžeme ísť do iných projektov, môžeme ísť aj do tohto projektu. Ľudia atakujú 
poslancov, pýtajú sa. Hovorí o obyvateľoch sídliska I, ktorí majú sťažený život. Úlohou komunitného 
centra je preventíva. Treba to preklenúť a spoločne to vyriešiť.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – nebránime sa komunitnému centru, ale podmienky projektu boli 

nastavené tak, že mestu by to nijako nepomohlo. Podmienky neboli vhodné pre mesto Snina, preto 
sme sa do tejto výzvy nezapojili. Komunitné centrum je prioritou mesta.  

 
Ing. Daniela Galandová – dožinky a poďakovanie – robí sa to v čase, keď sa robí akcia Človek, 

pes a kôň. Prosí, aby prístup k historickom parku bol citlivý. Park je znečistený odpadkami, sú tam 
ešte pozostatky zrejme po bezdomovcoch, ktorí tam počas zimy prebývajú. Treba to vypratať – úloha.  

 
Mgr. Mária Todáková – doplnila, že bod č. 10 – výstavba malometrážnych bytov a vznik 

nízkoprahového centra písala vlastnoručne. Bol tam asi pol roka. Ak to niekto zmazal. Povedala to 
len preto, aby nikto do kamery nevravel, že to tam nebolo. Ale ak je vôľa od vedenia, že to netreba, 
tak tu nikdy nič nebude.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zopakovala, že je to prioritou mesta. Nepovedala, že komunitné 

centrum nechceme.  
 
Ing. Marián Kníž – Ul. Kukučínova – suché stromy treba vyrezávať, ohrozujú ľudí a cestnú 

premávku – úloha; 
- .zle osadené poklopy na chodníku na Ul. 1. mája – úloha. 
 
JUDr. Ladislav Alušík – skládka TKO - je tam problém ohľadom legality vývozu odpadu? 

Počul, že je tam nejaký problém, čo sa týka povoľovacích procesov; 
 - oporný múr na SNP sa rozpadáva. Treba to opraviť – úloha.  
- nenaplnili sa zmluvné podmienky odpredaja bývalej polikliniky. Mala byť zrekonštruovaná.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – rokovania neprebiehajú, pretože zo strany ALLMEDICALU nie je ochota 

splniť tento záväzok. Preto je pripravená žaloba a ide to na súd.  
 
Mgr. Mária Todáková – počíta sa s opravou kamenných schodov v parku pri nemocnici? Sú 

rozbité, treba ich opraviť – úloha.  
 
Ing. Ján Alušík – poklopy na Ul. 1. mája - nejde o poklopy VPS – je to vec vodárenskej 

spoločnosti. VPS to riešila, keď sa robil chodník a upozornila už aj vodárenskú spoločnosť. Môže ich 
osloviť ešte raz. V meste je veľa problémov, ktoré treba riešiť, preto by nerád išiel do vecí, ktoré 
nepatria VPS;  
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- pripravuje sa správa o skládke TKO. Je tu istá skupina, ktorá pravidelne šíri nepravdivé 
informácie ohľadom skládky TKO. Podala sa žiadosť na predĺženie integrovaného povolenia, beží 
správne konanie. Vďaka takýmto ľudom predchádzajúce vybavovanie povolenia trvalo viac ako rok.   

 
 

23. Záver  
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil primátor mesta, Ing. Štefan Milovčík.  
 
 
Snina 15. 09. 2017   
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík           Ing. Jana Rosičová, PhD.    
         primátor                             prednostka MsÚ 
 
 
 
Overovatelia:   Ing. Daniela Galandová 
 
   JUDr. Jaroslav Koco 
    
 
 
 
Zapisovateľka:  Monika Paľovčíková 
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